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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 
 

PROCES – VERBAL 
încheiat astăzi, 29 decembrie 2020, 

în şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 

         La orele 12.00, domnul Ion Mînzînă, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei extraordinare, care s-a desfășurat prin mijloace 
electronice ( on-line ). La această ședință au fost prezenți pe platforma on-line 31 
de consilieri județeni, fiind absenți domnii consilieri județeni Bogdan-Angelin 
David,  George Dan Giuplea și Marius-Dorel Postelnicescu, deci şedinţa este 
statutară. 

        La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: 
dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică Administraţie 
Publică Locală. 
 
       Înainte de citirea ordinii de zi, a anunţat că nu va participa la vot şi se va 
abţine ca urmare a faptului că are un interes personal în problema supusă 
dezbaterii: 

Dl consilier județean Ion Istrate la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi - Hotărârea 
nr. 61.  

 
Dl Președinte Ion Mînzînă  - Bună ziua , bine v-am găsit, începem cu prezența. 
Mînzînă Ion prezent. Dl Bughiu?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Nicolaescu Marius Florinel? 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Cîrstea Adrian Ștefan? 

Dl consilier județean Adrian Stefan Cîrstea -  Prezent. 



2 

 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Cotenescu Maria?  

Dna consilier județean Maria Cotenescu  - Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă - David Bogdan Angelin ? 

Dl Președinte Ion Mînzînă - David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Deaconescu Valentin Ion 

Dl consilier județean Valentin Ion Deaconescu  -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Eftene Diana Elena? 

Dna consilier județean Diana –Elena Eftene - Prezent 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Enache Valentin-Viorel  ? 

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Ghiță Cosmin Constantin ? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Giuclea George – Dan?  

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Grecu Dumitru? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Iana Ion ? 

Dl consilier județean Ion Iana – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Ilie Ion ? 

Dl consilier județean Ion Ilie -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Ionescu Marilena Steluța? 

Dna consilier județean Marilena Steluța Ionescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Istrate Ion ? 
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Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Ivan Marius-Bogdan ? 

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Manole Nicolae Marius?  

Dl consilier județean Nicolae Marius Manole - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Mîndroc Cătălin-Viorel?   

Dl consilier județean Cătălin-Viorel Mîndroc  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Nițescu Eleodor Olavi ? 

Dl consilier județean Eleodor Olavi Nițescu  – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Nicolescu Nicoleta Tatiana ? 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Popa Florentin-Marius? 

Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Postelnicescu Marius Dorel ?  

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Sofianu Narcis Ionuț ? 

Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Ștefan Alexandru Mihai?  

Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Tică Manuel ?  
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Dl consilier județean Manuel Tică  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -   Tudose Nicolae?  

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Turturoiu Liliana Maria ? 

Dna consilier județean Liliana Maria Turturoiu - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Zidaru Cristian George? 

Dl consilier județean George Cristian Zidaru– Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Vă mulțumesc. Ați luat la cunoștință cu toții de 
proiectul ordinii  de zi, cele 3 puncte, dacă aveți comentarii ? Dacă sunteți 
împotrivă ? Dacă sunt abțineri? (toți consilierii județeni prezenți sunt de acord ). 

Dl consilier județean Cătălin Viorel Mîndroc - Domnule Președinte, eu sunt într-
o zonă fără semnal, am studiat bine, sunt de acord cu toate punctele de pe 
ordinea de zi, în cazul în care pierd semnalul.Vă mulțumesc. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dacă sunt probleme legate de ordinea de zi? 

Dl consilier județean Ion Istrate – Vreau să vă reamintesc că nu particip la 
punctul nr. 1, cel cu Apă - Canal. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Am înțeles, domnule Istrate. 

 

 
-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului anual de evoluție a tarifelor conform rezultatelor Analizei 
Cost-Beneficiu pentru ”Proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii de apă 
și apă uzată din județul Argeș, în perioada 2014 - 2020” și mandatarea 
reprezentantului Consiliului Județean Argeș să voteze în Adunarea Generală a 
Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Argeș aprobarea Planului anual de 
evoluție a tarifelor - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

Ieri a avut loc o întâlnire cu reprezentanții firmei de consultanță cu 
conducerea Apă-Canal, cred că s-au discutat toate punctele importante și 
fierbinți pentru acest proiect de hotătâre. Dacă mai sunt alte comentarii?  
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Dl consilier județean  Cristian Zidaru – Mai am și eu 3 nelămuriri, dacă poate dl 
director să ne răspundă.Ieri în ședința a anunțat ca prin proiectul de 180 de 
milioane se vor aduce circa 7000 de cosumatori noi. Îl rog pe dl director să ne 
repete acest lucru și totuși dacă se merită acest efort, pentru 180 de milioane 
aducem numai 7000 de consumatori noi este fezabil proiectul. Eu totuși am o 
nelămurire, în ședința de consiliu local de la Pitești, dl director Marinescu cât și 
dl Gențea au spus că dacă nu se aprobă hotărârile în cauza se vor pierde 
proiectul și vom returna banii pentru asistența tehnică , circa 1800000 de euro. 
Este adevărat ? Și care este cauza. Și nu mai vin la realitatea datelor privind 
pierderile, când 37% , când 47% , când 49% să ne explice și nouă care este cifra 
reală și dacă se referă la rețele care fac obiectul proiectului cum spunea dânsul în 
ședințele din consiliu local Pitești. 

Dl Mihail Marinescu – Am făcut ieri într-adevăr acea afirmație, proiectul este 
așa cum v-am spus, el nu privește doar partea de extindere, privește și partea de 
reabilitare, proiectul este fezabil, este finanțabil, este întocmit conform analizei 
cost- beneficiu și ghidul solicitantului  și va aduce multe beneficii. El nu privește 
doar extinderea pentru cei 7000 de locuitori , privește reabilitarea stației uzinei 
Budeasa, privește construcția de stații de epurare noi, rețeta de canalizare nouă și 
reabilitarea foarte largă pe Pitești. În ceea ce privește partea de asistență tehnică 
acordată tot de la comisia europeană prin grant 85% , nefinalizarea proiectului 
poate duce implicit la returnarea acestor bani. În ceea ce privește pierderile, am 
spus și la Pitești ele sunt calculate diferențiat pe aria de operare, pe zonele puse 
la dispoziția proiectului. 

Dl consilier județean  Cristian Zidaru – Studiul de fezabilitate rămâne valabil în 
continuare, returnăm cei 1.800.000 de euro?  

Dl Mihail Marinescu – Dacă nu ajungem la finanțare cu el și se respinge există 
posibilitatea ca comisia să ne ceară banii înapoi. 

Dl consilier județean  Cristian Zidaru  - În ședințele trecute ni s-a spus că o să 
avem aproximativ 20000 de noi beneficiari, iarăși nu înțeleg, ori nu aveți toate 
datele .. 

Dl Mihail Marinescu  - Când am spus 7000, înseamnă 7000 de contracte noi, așa 
mai discutam și ieri înmulțiti cu un număr de 3 persoane per contract pe 
gospodărie rezultă numărul de locuitori.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Bun, vă mulțumesc. Trecem la vot. Voturi 
împotrivă? Abțineri?  



6 

 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Grecu.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Grecu se abține. Vă mulțumesc.  

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Domnule Președinte, s-a întrerupt, 
eu n-am auzit nimic, am auzit doar întrerupt. Și eu mă abțin. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Nu din cauza noastra, domnule Ivan.  

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Nu l-am auzit pe dl director , aș 
vrea să am un comentariu scurt, și eu  mă abțin.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Ivan, s-a trecut la vot , vă abtineți sau 
sunteți împotrivă. Nu sunt responsabil cu tehnica. 

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Stați un pic, dacă e o problemă 
tehnică. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – S-a trecut la vot. Am înțeles, vă abțineți. 

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Mă abțin.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Rezolvați-vă problemele tehnice și apoi intrați, eu 
nu sunt responsabil cu tehnica.  

Proiectul de hotărâre a fost votat cu 29 de voturi ,,pentru” și 2 voturi ,,abținere” 
(domnii consilieri județeni Dumitru Grecu și Bogdan Marius Ivan). 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 61. 

 

   - II  - 

 
       Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș pe anul 2020.   - 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Sunt sume de bani primite de la Uniunea Europeană pentru cei care au 
activat în această perioadă de pandemie. Voturi împotrivă? Abțineri? Vă 
mulțumesc. 

           Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 62    
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- III  - 

 
       Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
modificarea și completarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Argeș 
nr.39/09.12.2020.- Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Dl Președinte Ion Mînzînă - Este vorba de o bursă școlară acordată unui 
copil. Comentarii? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. Vă 
mulțumesc pentru această perioadă pe care am străbătut-o împreună, să 
sperăm într-un an 2021 mai bun. 

           Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 63. 

 
           Şedinţa s-a încheiat la ora 12.15.   

 

P R E Ş E D I N T E, 
 

Ion MÎNZÎNĂ 
 
 
 

                                                        SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI,  
                                                                                       
                                                                       Ionel VOICA 


